
Rozhovor s Janem Langmeierem
Rozhovor s Janem Langmeierem, advokátem a insolvenčním správcem, přinesl zajímavé pohledy z
oblasti insolvenčního práva nebo regulace trhu dluhopisů. Jako advokát a investor zdůraznil
důležitost investování pouze do oblastí, kterým člověk rozumí. Zmínil, že na trhu je stále prostor pro
lepší edukaci a profesionalizaci poradců.

Jan Langmeier je známým advokátem insolvenčním správcem se zvláštním povolením. V rozhovoru
se podělil o své zkušenosti z oblasti insolvenčního práva, do které ho přivedly události spojené s
finanční krizí v letech 2008 a 2009. Uvedl, že začínal jako advokátní koncipient a rychle si uvědomil,
že insolvence nabízí spojení práva, byznysu a ekonomiky, což ho přitahovalo. Za svou kariéru se
podílel na mnoha významných případech, přičemž jako jednu z nejzajímavějších zmínil nedávnou
insolvenci  společnosti  Gearworks.  Tato  ostravská  firma,  vyrábějící  průmyslové  převodovky,  se
podařila zachránit navzdory počátečním pochybnostem o její budoucnosti.

Dále popsal náročný proces, který zahrnoval reorganizaci a následnou konkurzní dražbu, kdy firmu
nakonec získal nový majitel z podobného oboru. Klíčem k úspěchu bylo nalezení shody s věřiteli,
navrácení vyvedených strojů zpět do majetku společnosti a obměna managementu. Přiznal však, že s
odstupem času vnímá, že některé kroky mohly být provedeny rychleji, zejména úspory v personálním
obsazení.

Jan Langmeier také okomentoval regulaci trhu dluhopisů, kterou považuje za dostatečnou, ale
upozornil na nízkou informovanost investorů. V případech, jako byl ten se společností Arca
Investments, bylo zřejmé, že mnoho drobných investorů nerozumělo rizikům, která podstupovali.
Zmínil, že problém nespočívá v samotné existenci dluhopisů, ale v nedostatečném vzdělání investorů
a v neregulovaných subjektech, které investice nabízejí.

Jako advokát a investor Jan Langmeier zdůraznil důležitost investování pouze do oblastí, kterým
člověk rozumí. Sám se vyhýbá projektům, které jsou složité a neprůhledné, jako některé
kryptoměnové a tokenové iniciativy. Vyslovil také přesvědčení, že na českém trhu je stále prostor pro
lepší edukaci a profesionalizaci poradců v oblasti investic.

Na závěr poradil mladým kolegům, kteří se chtějí věnovat insolvenčnímu právu, aby se připravili na
velkou míru trpělivosti a kontinuální vzdělávání. Dodal, že bez nadšení a hlubokého zájmu se tato
práce dělat nedá.

Sledujte epravo.cz.
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